
Protokół z zebrania Rady Rodziców  

Szkoły Podstawowej nr 17 w  Poznaniu 

z dnia 27.02.2025 r. 

 

1. Przewodniczący otworzył spotkanie, sprawdzono listę obecności. 

2. Na zebraniu głos zabrał Dyrektor Szkoły, który opowiedział o planach finansowych 

szkoły i planowanych inwestycjach. Dyrektor odpowiadał również na pytania członków 

Rady Rodziców obecnych na zebraniu. 

I. Temat budżetu Szkoły – budżet Szkoły jest coraz większy, a największą jego część 

tworzą wynagrodzenia dla nauczycieli oraz rachunki, w szczególności za 

ogrzewanie szkoły. Budżet nigdy nie jest przewidziany na cały rok – w ciągu roku 

wzrastają wydatki z uwagi na podwyżki - wyrównanie wynagrodzeń oraz koszty 

mediów – wnioskowanie o dodatkowe środki do budżetu odbywa się w 

październiku.  

II. Nauczyciele zatrudnieni w szkole mają po 26-27 godzin tygodniowo – jest za 

mało nauczycieli. 

III. W tym roku planowany jest remont sali 102 (koszt 71 tysięcy zł). Remont będzie 

przeprowadzony w czasie wakacji. Planowana jest również wymiana podłóg w 

salach 00 i 01 (szkoła złożyła wniosek o 50 tysięcy zł na ten cel i powinna je 

otrzymać). Od Rady Osiedla szkoła ma obiecane środki na naprawę urządzeń na 

placu zabaw. Jest szansa pozyskania dodatkowych środków z Miasta na remonty 

w czasie wakacji szkolnych – trudno stwierdzić jakie będą to kwoty, gdyż inne 

szkoły też zgłaszają wnioski o te środki, a Miasto je dzieli między wnioskujące 

szkoły. 

IV. Większość środków na zakup wyposażenia szkoły pochodzi z dochodów za 

wynajem pomieszczeń szkolnych na zajęcia z języków obcych, gry na gitarze,  

sportowe (sala gimnastyczna i Orlik). Dyrektor wyjaśnił, że koszty napraw Orlika 

ponosi Szkoła. Ze środków Szkoły sfinansowano remonty szatni i łazienek, 

nawierzchni w salach,  zakupiono oświetlenie led, laptop, klawiaturę, monitor 

interaktywny, szafę chemiczną, odczynniki, ławki, krzesła. 

V. Planowane remonty 2025-2027. Remonty przeprowadzone będą za pieniądze 

obiecane z Miasta (środki z KPO). Planowane remonty obejmują: salę 

informatyczną dla klas 1-3, wymianę wykładzin w salach, wymianę urządzeń na 

placu zabaw, termomodernizację budynku szkoły (dach, okna, parapety, drzwi 

wejściowe), wymianę nawierzchni na Orliku, modernizację szatni. Za remonty 

w szkołach mają odpowiadać Poznańskie Inwestycje Miejskie. Niektóre 

kaloryfery w szkole teraz nie mają regulacji, w klasach są różne temperatury. Na 

terenie szkoły firma sprzedająca ciepło zainstalowała czujniki. 



VI. Szkoła kupuje podręczniki za dotacje – podręczniki kupuje się na początku roku. 

Trzeba je dokupować w przypadku nowych uczniów pojawiających się w środku 

roku szkolnego. Coraz więcej środków szkoła przeznacza na zakup środków 

czystości, papieru toaletowego. 

VII. Na pytanie o ewentualne środki z Budżetu Obywatelskiego Dyrektor wyjaśnił, 

że w przeszłości zgłoszony był wniosek, jednak nie uzyskał odpowiedniej ilości 

głosów. W przypadku środków z Budżetu Obywatelskiego bardzo ważna jest 

aktywizacja społeczności szkolnej. 

VIII. Pan Dyrektor ma pomysł na nawierzchnię Orlika i boiska do koszyków. Wniosek 

o środki można zgłosić do Miasta (Miasto daje środki na 1-2 boiska rocznie) lub 

Ministerstwa – niestety wniosek można zgłosić tylko do jednego podmiotu 

finansującego, bez gwarancji, że dofinansowanie zostanie przyznane.  Na 

pytanie o remont starego boiska Pan Dyrektor wyjaśnił, że trudno oszacować 

koszt jego wymiany – sam koszt wywiezienia betonu z boiska jest ogromny. Pan 

Dyrektor planuje również wniosek o środki na wymianę nawierzchni na bieżni 

(60 metrów). 

IX. Wszystkie szkoły podstawowe od kwietnia przechodzą pod rozliczanie Centrum 

Usług Wspólnych.  CUW będzie zajmował się fakturowaniem, przelewami itd. 

X. Pan Dyrektor przedstawił odpowiedź specjalisty w zakresie RODO na zapytanie 

Rady Rodziców.  Zasugerowano wprowadzenie do regulaminu Rady Rodziców 

zapisów dotyczących dostępu Komisji Rewizyjnej, Przewodniczącego i Skarbnika 

do danych rodziców dokonujących wpłat składek na Radę Rodziców (dane 

wynikające z przelewów). 

XI. Pan Dyrektor poinformował, że Rada Rodziców będzie miała dostęp do 2-3 kont 

na Mobidzienniku. Z tych kont będą mogły być wysyłane wiadomości do 

rodziców.  

XII. Pan Dyrektor poinformował, że nie ma zastrzeżeń do przyjętej formy prezentacji 

zdjęć na Facebooku Rady Rodziców. Przypominał, że nie powinny tam się 

znajdować wyraźne wizerunki uczniów szkoły. O dane dzieci (wizerunek), o 

zgodę na udostępnienie może prosić tylko Dyrektor Szkoły. 

XIII. Pan Dyrektor uznał pomysł Różowych Skrzyneczek za pozytywny. Zwrócił uwagę 

na to, że jak się otworzy skrzyneczkę to można wyjąć całą jej zawartość i 

stwierdzono kilka przypadków zabawy środkami higienicznymi.  

XIV. Na pytanie o organizację dyskoteki Pan Dyrektor wyjaśnił, że nie ma przeszkód 

by ją zorganizować (np. w maju). Kwestia ta wcześniej była omawiana z 

Samorządem Szkolnym – nie było zainteresowania organizacją dyskoteki. 

XV. Na zapytanie o możliwość zmiany dźwięku dzwonka szkolnego Pan Dyrektor 

wyjaśnił, że istnieje taka możliwość. Dyrektor poinformował, że na wcześniejszy 

dźwięk żalił się mieszkaniec bloku nr 7.  

XVI. Pojawiło się pytanie o wychodzenie na przerwę – Pan Dyrektor wyjaśnił, że na 

przerwy dzieci powinny wychodzić – nie obowiązuje to wtedy, gdy jest mróz. 



XVII. Na pytanie o dyżury nauczycieli przy szatni w-f chłopców Pan Dyrektor wyjaśnił, 

że są tam dyżury. W przypadku, gdy wf jest łączony dla dwóch klas  wówczas 

obie klasy mają osobne szatnie. 

XVIII. Pan Dyrektor na zapytanie o napaść na uczennicę w parku wyjaśnił, że od razu 

po otrzymaniu informacji poinformował o tym policję, która od razu przyjechała 

do szkoły; policja ujęła sprawcę napaści. Rada Rodziców poprosiła, by 

informacje o tego typu zdarzeniach były przekazywane rodzicom przez 

Dyrektora. Dyrektor dla lepszego monitorowania terenu polecił usunięcie 

krzewów przy furtce. 

XIX. Na zapytanie o możliwość korzystania ze stołu od ping ponga Dyrektor wyjaśnił, 

że Spółdzielnia wynajmuje stoły od Szkoły i rozlicza się usługami na rzecz Szkoły. 

Dzieci mogą korzystać ze stołów do ping ponga w czasie lekcji. Zorganizowana 

grupa rodziców może również wynająć stoły do ping ponga w godzinach 

polekcyjnych. 

XX. Rodzice proszą żeby nauczyciele nie pozwalali dzieciom na korzystanie z 

telefonów podczas lekcji. Pan Dyrektor poinformował, że na terenie szkoły jest 

zakaz używania telefonów komórkowych. 

XXI. Od września będzie jedna lekcja religii i etyki – lekcja religii ma być lekcją 

pierwszą lub ostatnią w planie. Pojawi się również edukacja zdrowotna. 

 


